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Jest szansa na budowę drogi S7
SERWIS INTERNETOWY RADIA „KIELCE”

Jest szansa na znalezienie pieniędzy na dofinansowanie budowy drogi ekspresowej S7 od
Skarżyska do granic z mazowieckiem – takie zapewnienie usłyszał Jan Maćkowiak członek
Zarządu Województwa Świętokrzyskiego od Radosława Stępnia wiceministra Infrastruktury.
W środę odbyła się kolejna tura konsultacji dotyczących “Programu budowy dróg krajowych
na lata 2011-2015”. Jeżeli znajdą się pieniądze to do 6 lutego Generalna Dyrekcja Dróg
Krajowych i  Autostrad musi  wyłonić  wykonawcę robót.  W przeciwnym razie  procedura
przetargowa będzie  musiała  być  powtórzona.  Jan  Maćkowiak  dodaje,  że  problemem w
rozpoczęciu budowy jest także protest ekologów złożony do Komisji Europejskiej dotyczący
unieważnienia decyzji środowiskowej, ale w tej sprawie również jest szansa pozytywnego
rozwiązania sprawy. Budowa 8 kilometrowego odcinka drogi ekspresowej S7 od Skarżyska
do granic województwa wstępnie wyceniana jest na 360 milionów złotych. Pod koniec roku
mieszkańcy  Skarżyska  blokując  trasę,  protestowali  przeciw odłożeniu  jej  budowy przez
Ministerstwo Infrastruktury z powodu braku środków.


